

# 基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 20/21-40 號)

## 有關更換夏季校服事宜

各位家長：

茲因天氣漸漸炎熱，本校將於 2021 年 5 月 3 日(星期一)更換夏季校服。由即日至 4 月 30 日(星期五)為適應期，各生可穿著全套整齊冬季校服或全套整齊夏季校服，但穿著冬季或夏季校服時請注意，請勿穿著半套冬季校服或半套夏季校服。

如須購買夏季校服者，請到 D 座校舍購買，有關式樣及尺碼已在大堂展示可作參照，價目如下：

項 目	夏季運動套裝	女生校服連身裙	男生校服套裝
價 目	\$105 套	\$125 條	\$125 套

家長如有任何查詢，可致電本校 2471 6461，謝謝！

此 致

幼 稚 園 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長 林琮美 啟  
林琮美

2021年3月29日

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice (20/21-040)**

**Change Summer School Uniform**

29<sup>th</sup> March, 2021

Dear Parents :

As the weather gets hot, our school will change to summer uniforms on 3<sup>rd</sup> May, 2021 (Monday). The adaptation period is from now to 30<sup>th</sup> April, 2021 (Friday); students can wear a full set of neat winter uniforms or a full set of neat summer uniforms, but please be careful when wearing winter or summer uniforms. Do not wear half of the winter school uniform or half of the summer school uniform.

If you need to buy summer school uniforms, please go to Block D to buy them. The prices are as follows:

<b>Item</b>	<b>Sport Uniform</b>	<b>Dress Uniform</b>	<b>Shirt &amp; pants Uniform</b>
<b>Price</b>	\$105	\$125	\$125

If parents have any questions, please call our school at 2471 6461, thank you !

Yours sincerely,



*Helen Lam*  
Lam King Mei Helen  
The Principal